
The 2044 Economy Heel Grounder Assembly is a cup-style heel grounder with a 
high visibility “yellow glow” strap that helps facility supervisors effectively manage 
their static control program. This Economy Heel Grounder allows supervisors to see 
at a single glance whether employees are properly wearing their heel grounding 
assemblies, and to help ensure their company is protected against static damage. 
Dependable and cost-efficient, the 2044 Heel Grounder effectively grounds mobile 
personnel when they are in contact with conductive and dissipative flooring, and 
should be an integral part of any static control system in the workplace.
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Item Description

2044 Economy Heel Grounder, 1 Megohm Resistor

Unless otherwise noted, tolerance ± 10%

Made in the
United States of America

Note: This product is not recommended for use on equipment with operating voltage 
exceeding 250 VAC.

CAUTION: The ESD Series is for electrostatic control. It will not reduce or increase your 
risk of receiving electric shock when using or working on electrical equipment. Follow the 
same precautions you would use without wrist straps, including:

• Make certain that equipment having a grounding type plug is properly grounded.
• Make certain that you are not in contact with grounded objects other than through the   
  ESD Series.

Key:
A.	 Exterior layer made of conductive rubber to ground the operator via ESD flooring 
B.	 Interior layer made of non-marring rubber that will not blemish shoes 
C.	 24" conductive ribbon
D.	 One megohm current limiting resistor
E.	 High visibility "yellow glow" hook and loop adjustable closure
F.	 Elastic material for comfort

Meets the requirements of ANSI/ESD S20.20.
Resistance Point to Groundable Point 1 x 106 < 1 x108 ohms per ESD SP9.2 & ESD TR53.

http://staticcontrol.descoindustries.com/
http://staticcontrol.descoindustries.com/SCSCatalog/Foot-Grounders/Cup-Style-Foot-Grounders-Two-Soles/2044/
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Данный компонент на территории Российской Федерации 

Вы можете приобрести в компании MosChip. 

    

   Для оперативного оформления запроса Вам необходимо перейти по данной ссылке: 

      http://moschip.ru/get-element 

   Вы  можете разместить у нас заказ  для любого Вашего  проекта, будь то 
серийное    производство  или  разработка единичного прибора.   
 
В нашем ассортименте представлены ведущие мировые производители активных и 
пассивных электронных компонентов.   
 
Нашей специализацией является поставка электронной компонентной базы 
двойного назначения, продукции таких производителей как XILINX, Intel 
(ex.ALTERA), Vicor, Microchip, Texas Instruments, Analog Devices, Mini-Circuits, 
Amphenol, Glenair. 
 
Сотрудничество с глобальными дистрибьюторами электронных компонентов, 
предоставляет возможность заказывать и получать с международных складов 
практически любой перечень компонентов в оптимальные для Вас сроки. 
 
На всех этапах разработки и производства наши партнеры могут получить 
квалифицированную поддержку опытных инженеров. 
 
Система менеджмента качества компании отвечает требованиям в соответствии с  
ГОСТ Р ИСО 9001, ГОСТ РВ 0015-002 и ЭС РД 009 
 
 

      

            Офис по работе с юридическими лицами: 
 

105318, г.Москва,  ул.Щербаковская д.3, офис 1107, 1118, ДЦ «Щербаковский» 
 
Телефон: +7 495 668-12-70 (многоканальный) 
 
Факс: +7 495 668-12-70 (доб.304) 
 
E-mail: info@moschip.ru 
 
Skype отдела продаж: 
moschip.ru 
moschip.ru_4 
              

moschip.ru_6 
moschip.ru_9 
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